
 

 
 

 
 
 

(CAT) DISCURS DE LA PRESA DE POSSESSIÓ DE RECTOR (04/10/2020) 
 

1- La Divina Providència ha volgut que l´entrada d´aquest servidor coincideixi amb una festa molt marcada 
per tota l´Esglèsia Universal. És el dia en que recordem la memòria de Sant Francesc d´Assis, el 4 
d´octubre. 

2- Així que, en aquest dia no puc deixar de invocar el seu patrocini per aquesta missió que m´ha confiat el 
Sr. Cardenal Joan Josep Omella. No és per casualitat que Sant Francesc d´Assis va construir la primera 
representació del pessebre de Betlem. 

3- Una tradició que heu continuat en aquesta parròquia fent l´exposició de pessebres i que és un referent 
per a tota la societat barcelonina. El Pare Seràfic (Sant Francesc) recomanava apropar-se al pessebre 
envaït, per dos sentiments: 

4- El primer, una gran humilitat perquè ens fa sentir petits contemplar la majestuosa grandesa del Déu 
encarnat. I el segon sentiment, l´estupor que és un amor profund i agraït que neix de la contemplació dels 
prodigis que Déu fa a favor nostre. 

5- Així doncs, aquests també són els dos sentiments que envaeixen el meu cor en aquesta entrada com 
administrador d´aquesta gran comunitat de la Mare de Déu de Betlem. Vinc en una actitud humil perquè 
em sento petit davant de la monumentalitat  d´aquest temple de quina edificació ens remet al segle XVI. 
També pel fet d´entrar en l´única església barroca de la ciutat de Barcelona. Un estil que s’ha quedat 
plasmat en cadascun de les 10 capelles laterals d´aquest magnífic temple inspirat en l´església de Gesù dels 
Jesuïtes de Roma. 

6- Venir a Betlem també em produeix un gran estupor pel fet de sentir un profund agraïment per poder 
trepitjar el mateix terra per on van caminar tan grans i sants sacerdots de molt prestigi com Mossèn Cinto 
Verdaguer, Mossèn Joan Oriol Riera, i darrerament  Mossèn Joan Rodríguez, canonge de la nostra Catedral 
i Mossèn Joan Costa delegat de Pastoral Social de la Diòcesi de Barcelona. 

7- També us vull recordar què l´encarnació del Verb a la ciutat de Betlem, a Palestina, va fer d’aquell 
poble un lloc d’encontre de moltes cultures, races i llengües que es van reunir al voltant del nen Jesús. Allà 
es van trobar la gent del país, Josep, Maria i el nen, amb gent de les rodalies, els pastors; i també gent que 
venia de molt lluny, reis procedents dels extrems del món conegut . Tots reunits entorn del Nen-Déu. 

8- I així és la parròquia de Betlem. La seva ubicació geogràfica privilegiada a la Rambla de Barcelona fa 
que sigui un punt de trobada de persones de diverses procedències. A la comunitat-mare formada per la 
gent del país s´hi afegeixen també les persones que venen de diversos punts de la ciutat, a més dels turistes. 
També conflueixen a aquesta casa gent de l´extrem  orient, com la comunitat filipina que aquí hi va trobar 
el seu refugi; persones de l´extrem occidental europeu, la comunitat portuguesa i de l´extrem sud 
d´Amèrica: la comunitat brasilera. 



 

 
 

9- Així doncs, la gran meta de la nostra comunitat que ara ens confia el Sr. Bisbe és acollir i integrar al 
voltant de Crist (en l´Eucaristia) aquesta diversitat de races, llengües i cultures. I per dur a terme aquesta 
missió integradora el Sr. Bisbe va escollir un sacerdot brasiler eradicat a Catalunya des de fa més de 15 
anys. Algú que porta la diversitat cultural impresa al seu ADN ja que sóc originari d´un país continental i 
multicultural. 

10- És per això que no em fa cap recança dir-vos: que no tingueu por a la diversitat. La diversitat és una 
riquesa que ens salva de l´uniformisme  estèril. I encara us diré més: tinguem  l´audàcia de caminar junts 
en la diversitat units per aquest ideal comú que és compartir junts la mesa de l´Eucaristia del Crist humil i 
amorós de Betlem. No tinguem por de ser una església de molt rostres perquè així es va fundar la nostre 
església el dia de Pentecosta fa més de 2000 anys. I ha sigut un gran regal per tota la humanitat. 

11- I a vosaltres, Comunitat Catòlica de Parla Portuguesa, nosaltres vam arribar aquí malgrat alguns vents 
contraris, no a causa dels nostres mèrits, encara que alguns ho pensin així. No. Vam arribar fins aquí 
perquè vàrem saber sintonitzar el nostre cor a la mateixa freqüència del cor de Crist humil i acollidor. El 
Senyor va beneir aquest projecte inicial que va començar amb una missa per a dues persones. Per tal que 
aprenguem una lliçó important: si sóc fidel en les petites coses, el Senyor me n´hi afegirà més. I Ell 
compleix les seves promeses. Beneit sigui el Senyor per tot allò que ha fet i fa per nosaltres. Que així sigui. 

(Revisió i traducció: Carme Gràcia Vendrell)  

Mn. Adilson Tolentino va néixer a Montes Claros, Brasil, el 1980. Es va llicenciar en Psicologia el 2004, i es 
va traslladar a Espanya on va cursar, amb el recolzament del Programa de Beques d´Alt Nivell de la Unió 
Europea, entre el 2005-2006, un Màster d´Anàlisi i Conducció de Persones en Situació de Risc a la 
Universitat de Barcelona. En aquest periode, i supervisat pel seu director espiritual, va redescobrir la 
vocació pel sacerdoci. Així que, el 2008, va iniciar els estudis eclesiàstics a la Facultat de Teologia de 
Barcelona. En acabar Filosofia i Teologia, va cursar un Màster de Teologia Dogmàtica. El 2016, va ser 
ordenat sacerdot pel cardenal Mons. Joan Josep Omella, arquebisbe de Barcelona, que li va encomanar la 
tasca pastoral de la comunitat brasilenyo-portuguesa. El 2018, va ser designat psicòleg de l´Arxidiócesi de 
Barcelona i encarregat d´acompanyar i discernir els casos de sol.licitans d´exorcisme. El 2019, va iniciar 
estudis avançats de Teologia Espiritual a l´Ateneu Pontifici Regina Apostolorum de Roma i a l´any següent 
una especialització clínica en Ciències de la Salut a la Universitat Ramon Llull. Des del 2019, s´ha 
encarregat de brindar assistència psicològica i espiritual a pacients i treballadors de l´Hospital Universitari 
de Bellvitge. A finals del 2020, va ser anomenat rector de la Parròquia de la Mare de Déu de Betlem. 

 

xxxxxxxx 

(CAST) DISCURSO DE TOMA DE POSESIÓN COMO RECTOR DE LA PARROQUIA (04/10/2020) 
1 – La Divina Providencia ha querido que la entrada de este servidor se diese en una fiesta muy destacada para 
toda la Iglesia Universal que es el día en que recordamos la memoria de San Francisco de Asís, el 04 de 
octubre. 
 
2 – Así que en este día no puedo dejar de invocar su patrocinio para esta misión que me ha confiado el Sr. 
Cardenal Juan José Omella. No por casualidad, sabéis que Francisco de Asís construyó la primera 
representación del pesebre de Belén. 
 
3 – Una tradición que habéis dado continuidad en esta parroquia con la exposición de pesebres que es un 
referente para toda la sociedad barcelonesa. De tal modo nuestro Padre Seráfico (San Francisco) recomendaba 
que para acercarse a Belén, al pesebre, era necesario estar invadido por dos sentimientos: 
 



 

 
 

4 – El primero de ellos, una gran humildad porque nos hace sentir pequeños al contemplar la majestuosa 
grandeza del Dios encarnado. Y el segundo sentimiento es el estupor que es un amor profundo y agradecido 
nacido de la contemplación de los prodigios que Dios hace a nuestro favor. 
 
5 – Así pues, estos son también los dos sentimientos que invaden mi corazón en esta entrada como 
administrador de esta gran comunidad de Nuestra Señora de Belén. Vengo en una posición humilde porque 
me siento pequeño frente a la monumentalidad de este templo del cual su edificación nos remite al siglo 16. 
También por el hecho de entrar en la única iglesia barroca de la ciudad de Barcelona. Un estilo arquitectónico 
que está plasmado en cada una de las diez capillas laterales de este magnífico templo inspirado en la Iglesia de 
Gesù de los Jesuitas de Roma. 
 
6 – Pero venir a Belén también me suscita un gran estupor que me hace sentir profundamente agradecido por 
poder pisar el mismo suelo en el que caminaron tan grandes y santos sacerdotes de mucho prestigio como Mn. 
Cinto Verdaguer, Mn Joan Oriol Riera y, últimamente, Mn Joan Rodríguez, canónigo de la Catedral y Mn. 
Joan Costa delegado de Pastoral Social de la Diócesis de Barcelona.  
 
7 – Pero también os quiero recordar que la encarnación del Verbo hizo de la ciudad de Belén, en Palestina, un 
lugar de encuentro de muchas culturas, razas y lenguas que se reunieron alrededor del niño Jesús. Allí se 
encontraron la gente del país: José, María y el niño con la gente de las cercanías, los pastores; y también gente 
venida de muy lejos, reyes procedentes de los extremos del mundo conocido. Todos reunidos en torno al 
Niño-Dios. 
 
8 – Y así es la parroquia de Belén su ubicación geográfica privilegiada en las Ramblas de Barcelona hizo de 
ella un punto de encuentro para personas de procedencias diversas. La comunidad madre formada por la gente 
del país (catalanes y españoles de toda la vida); sumada también a las personas de las cercanías venidos de 
diversas partes de la ciudad y además los muchos turistas que nos visitan en tiempos de normalidad. También 
confluyen a esta casa gente del extremo Oriente, la comunidad filipina qua aquí encontró su refugio; personas 
del extremo Occidente, la comunidad latino-americana que aquí vienen a celebrar su fe, y ahora, recién-
llegadas con este servidor, doscientas familias oriundas del extremo Occidente europeo, la comunidad 
portuguesa, y del extremo de Sudamérica, la comunidad brasileña. 
 
9 – De manera que, la gran meta de nuestra comunidad que nos encomienda el Sr. obispo ahora es acoger e 
integrar alrededor de Cristo (en la Eucaristía) esta diversidad de razas, lenguas y culturas. Y para llevar a cabo 
esta misión integradora el Sr. Obispo escogió un sacerdote brasileño radicado en Cataluña desde hace más de 
15 años. Alguien que lleva entrañada la diversidad en su ADN cultural puesto que soy originario de un país 
continental y multicultural. 
 
10 – Por eso, no tengo reparos en deciros: no tengamos miedo a la diversidad. La diversidad es una riqueza 
que nos salva del uniformismo estéril. Y os lo digo más: tengamos la audacia de caminar juntos en la 
diversidad unidos por este ideal común que es compartir juntos la mesa de la Eucaristía del Cristo humilde y 
amoroso de Belén. No tengamos miedo de ser una iglesia de muchos rostros porque así se fundó nuestra 
iglesia en Pentecostés hace más de 2000 años. Y no nos ha ido tan mal así, gracias a Dios. 
 
11 – Y a vosotros de la Comunidad Católica de lengua portuguesa, conseguimos llegar hasta aquí a pesar de 
algunos vientos contrarios, no por causa de nuestros méritos, aunque nos inclinemos a pensar de esta manera. 
No. Llegamos hasta aquí porque supimos sintonizar nuestro corazón en la misma frecuencia del corazón del 
Cristo humilde y acogedor. El Señor bendijo ese proyecto inicial que comenzó con una misa para dos 
personas. Para que aprendamos una lección importante: si soy fiel en lo poco el Señor me añadirá más. Y Él 
cumple lo que promete. Bendito sea el Señor por todo lo que ha hecho y hace por nosotros. Que así sea. 
 
(Revisión y Traducción: José Luís Amador) 
 
Mn. Adilson Tolentino nació en Montes Claros, Brasil, en 1980. Tras licenciarse en Psicología en 2004, se 
traslado a España donde cursó, con el apoyo del Programa de Becas de Alto Nivel de la Unión Europea, 
entre 2005-2006, un Máster en Análisis y Conducción de Personas en Situación de Riesgo en la 



 

 
 

Universidad de Barcelona. Fue durante este período que, bajo la supervisión de su director espiritual, 
redescubrió su vocación al sacerdocio. Así, en 2008, inició estudios eclesiásticos en la Facultat de 
Teologia de Catalunya, en Barcelona. En la misma institución, tras terminar Filosofía y Teología, cursó 
un Máster en Teología Dogmática. En 2016, fue ordenado sacerdote por el cardenal Mons. Juan José 
Omella, arzobispo de Barcelona, quien le encomendó la labor pastoral de la comunidad brasileño-
portuguesa. En 2018, fue designado psicólogo de la Archidiócesis de Barcelona encargado de acompañar 
y discernir los casos de demandantes de exorcismo. En 2019, inició estudios avanzados en Teología 
Espiritual en el Ateneo Pontificio Regina Apostolorum de Roma y al año siguiente una especialización 
clínica de Ciencias de la Salud en la Universitat Ramon Llull. Desde 2019, se ha encargado de brindar 
asistencia psicológica y espiritual a pacientes y trabajadores del Hospital Universitario de Bellvitge. A 
finales de 2020 fue nombrado rector de la Parroquia de Nuestra Señora de Belén. 
 
 

(PORT) –DISCURSO DE POSSE COMO REITOR NA NOVA PARÓQUIA (04/10/2020) 
1 - A Divina Providência quis que a entrada deste servidor se desse em uma festa muito importante para toda a 
Igreja Universal, no dia 4 de outubro, quando recordamos a memória de São Francisco de Assis. 
 
2 - Portanto, neste dia, não posso deixar de invocar a sua intercessão para esta missão que me foi confiada 
pelo Cardeal João José Omella. Como sabemos, Francisco de Assis construiu a primeira representação do 
presépio de Belém. 
 
3 - Uma tradição que foi mantida nesta paróquia que cada uma fazem exposição de presépios que é uma 
referência em toda a cidade de Barcelona. Desta forma, nosso pai Seráfico (São Francisco) recomendava que 
para se aproximar do presépio de Belém era necessário estar invadido por dois sentimentos: 
 
4 - O primeiro deles, uma grande humildade porque nos faz sentir pequenos contemplar a grandeza do Deus 
que se encarnou. E o segundo sentimento é o estupor, este amor profundo e agradecido que nasce da 
contemplação das maravilhas que Deus faz a nosso favor. 
 
5 – De modo que, estes dois sentimentos também invadem meu coração nesta cerimônia de posse como 
administrador desta grande comunidade de Nossa Senhora de Belém. Venho numa posição humilde porque 
me sinto pequeno diante da monumentalidade deste templo cuja construção nos remete ao século 16. Também 
pelo fato de entrar na única igreja barroca da cidade de Barcelona. Um estilo arquitetônico que se reflete em 
cada uma das dez capelas laterais deste magnífico templo inspirado na Igreja Gesù dos Jesuítas de Roma. 
 
6 - Mas a vinda a Belém suscita também um grande estupor que me faz sentir profundamente agradecido a 
Deus por poder pisar o mesmo chão onde caminharam grandes e santos sacerdotes de muito prestígio como o 
sacerdote e poeta Jacinto Verdaguer, Pe. Joan Oriol Riera e, recentemente, Pe. Juan Rodríguez, cônego da 
nossa Catedral e Pe. Joan Costa delegado da Pastoral Social da Diocese de Barcelona. 
 
7 - Mas também quero lembrar que a encarnação do Verbo fez da cidade de Belém, na Palestina, um ponto de 
encontro de muitas culturas, raças e línguas que se reuniram em torno do menino Jesus. Ali acudiram pessoas 
da região, São José, a Virgem Maria e o Menino-Deus, e gente vinda das imediações, os pastores; e também 
visitantes vindos de longe, os reis magos procedentes dos confins do mundo conhecido. Todos reunidos em 
torno ao Menino-Deus. 
 
8 - E assim é a Paróquia de Belém, a sua privilegiada localização geográfica nas Ramblas de Barcelona fez 
dela um ponto de encontro para pessoas de diferentes origens. A comunidade-mãe formada pela gente do país 
(catalães e espanhóis); somados às pessoas dos arredores que vêm de diferentes partes da cidade, e também os 
muitos turistas que nos visitam em épocas de normalidade. Ademais, não podemos nos esquecer dos 
frequentadores oriundos do Extremo Oriente, a comunidade filipina que aqui encontra seu refúgio; junto com 
aqueles vindos do extremo ocidente, a comunidade latino-americana que vem aqui para celebrar sua fé, e 
agora, recém-chegados com este servidor, duzentas famílias do extremo ocidente europeu, a comunidade 
portuguesa, e do extremo sul da América, a comunidade brasileira. 
 



 

 
 

9 – De maneira que, a grande meta da nossa comunidade que nos encomenda o Sr. Bispo é acolher e integrar 
em torno de Cristo (na Eucaristia) esta diversidade de raças, línguas e culturas. E para cumprir esta missão 
integradora, o Sr. Bispo escolheu um sacerdote brasileiro radicado na Catalunha há mais de 15 anos. Alguém 
que carrega diversidade em seu DNA cultural, já que sou originário de um país continental e multicultural. 
 
10 - Por isso, não tenho receio de dizer: não tenhamos medo da diversidade. A diversidade é uma riqueza que 
nos salva da uniformidade estéril. E digo mais: tenhamos a audácia de caminhar juntos na diversidade, unidos 
por este ideal comum que é partilhar juntos a mesa da Eucaristia do humilde e amoroso Cristo de Belém. Não 
tenhamos medo de ser uma igreja com muitos rostos, porque foi assim que nossa igreja foi fundada em 
Pentecostes, há mais de 2.000 anos. E foi algo extraordinário e maravilhoso que dura até hoje. 
 
11 – E a vocês da comunidade católica de língua portuguesa, chegamos aqui apesar de alguns ventos 
contrários, não foi por mérito nosso, embora estejamos inclinados a pensar assim. Não. Chegamos aqui porque 
conseguimos sintonizar o coração na mesma frequência do coração humilde e acolhedor de Cristo. O Senhor 
abençoou aquele projeto inicial que começou com uma missa para duas pessoas. Para que aprendamos uma 
lição importante: se somos fiéis no pouco, o Senhor me acrescentará mais. E ele cumpre o que promete. 
Bendito seja o Senhor por tudo o que fez e faz por nós. Que assim seja. 
 
(Revisão e tradução: Desirée Rabelo) 
 
Mn. Adilson Tolentino nasceu em Montes Claros, Brasil, em 1980. Depois de licenciar-se em Psicologia em 
2004, mudou-se para Espanha onde cursou, com apoio do Programa de Bolsas de Alto Nível da União 
Europeia, entre 2005-2006, um máster em Análisis y Conducción de Personas en Situación de Riesgo, na 
Universidade de Barcelona. Foi durante este período que sob a supervisão de seu diretor espiritual, 
redescobriu sua vocação ao sacerdócio. Assim em 2008, iniciou seus estudos eclesiásticos na Faculdade de 
Teologia da Catalunha em Barcelona. Nessa mesma instituição, após terminar Filosofia e Teologia, cursou 
um máster em Teologia Dogmática. Em 2016, foi ordenado sacerdote pelo cardeal Mon. Juan José Omella, 
arcebispo de Barcelona, que imediatamente lhe designou o trabalho com a comunidade brasileiro-
portuguesa. Em 2018 foi designado psicólogo da Arquidiocese de Barcelona encarregado de acompanhar e 
discernir os casos de exorcimos. Em 2019, iniciou estudos avançados em Teologia Espiritual no Ateneo 
Pontificio Regina Apostolorum de Roma e no ano seguinte uma especialização clínica em Ciências de la 
Salud na Universidade Ramon Llull. Desde 2019 presta assistência psicológica e espiritual a pacientes e 
trabalhadores do Hospital Universitário de Bellvitge. Ao final de 2020 foi nomeado reitor da Paróquia de 
Nossa Senhora de Belém.  
 



 

 
 

El Padre Adilson Tolentino de Freitas nació en 1980 en la ciudad de Montes Claros en el norte de Minas 
Gerais, Brasil. Terminado el bachillerato en el Colegio Marista São José, en 1999, a los 18 años, comenzó a 
estudiar Psicología en la Universidad Federal de São João del Rei. En 2004, se licenció en Psicología y fue 
presentado por la UFSJ para el proceso de selección del Programa Becas de Alto Nivel de la Unión Europea 
(ALBAN). Aprobado, complementó sus estudios de licenciatura en psicología clínica en la Universidad de 
Barcelona en 2005-2006. 
 
Estando en Barcelona, redescubrió su vocación al sacerdocio a través de un sacerdote catalán con quien se 
dirigía espiritualmente. A través de este sacerdote inició sus estudios eclesiásticos en 2008 en la Facultad de 
Teología de Catalunya. T Tras finalizar sus estudios en Filosofía y Teología, cursó estudios de licenciatura en 
Teología Dogmática en el período 2015-2016.  
 
En 2016, fue ordenado sacerdote mediante la imposición de manos del cardenal Juan José Omella. En 2018 
fue nombrado psicólogo de la Archidiócesis de Barcelona para acompañar y discernir lo casos de 
demandantes de exorcismo. En 2019 comenzó una ampliación de estudios en teología espiritual en el Ateneo 
Pontificio Regina Apostolorum de Roma. 
 
En 2020 concluyó una especialización en pastoral sanitaria por la Universidad Ramon Llull, y en este mismo 
año fue nombrado administrador parroquial de la iglesia de Nuestra Señora de Belén en la Rambla de 
Barcelona y responsable de la cura pastoral de los lusohablantes de la Archidiócesis de Barcelona.  
 



 

 
 

Padre Adilson Tolentino de Freitas nasceu em 1980 na cidade de Montes Claros no norte de Minas Gerais, 
Brasil. Havendo concluído o Ensino Médio no Colégio Marista São José, em 1999, aos 18 anos, iniciou 
estudos de Psicologia na Universidade Federal de São João del Rei. Em 2004, graduou-se em Psicologia e foi 
apresentado pela UFSJ para o processo seletivo do Programa de Bolsas de Estudos de Alto Nível da  União 
Européia (ALBAN). Tendo sido aprovado, realizou estudos de mestrado em psicologia clínica na 
Universidade de Barcelona em 2005-2006. 
 
Estando em Barcelona, redescobriu sua vocação ao sacerdócio através de um sacerdote catalão com quem se 
dirigia espiritualmente.  Por intermédio deste sacerdote iniciou os estudos eclesiásticos no ano de 2008 na 
Faculdade de Teologia da Catalunha. Após o término dos estudos de filosofia e teologia, cursou o mestrado 
em Teologia Dogmática no período 2015-2016.  
 
Em 2016, foi ordenado sacerdote pela imposição de mãos do Cardeal João José Omella. Em 2018 foi 
nomeado psicólogo da Arquidiocese de Barcelona para acompanhar e discernir os demandantes de exorcismo. 
Em 2019 começou uma ampliação de estudos em teologia espiritual no Ateneo Pontificio Regina Apostolorum 
de Roma.  
 
Em 2020 concluiu uma especialização em Pastoral hospitalar e neste mesmo ano, no dia 04 de outubro, foi 
empossado como administrador paroquial da igreja de Nossa Senhora de Belém na Rambla de Barcelona e 
responsável pela cura pastoral dos luso-falantes da Arquidiocese de Barcelona.   



 

 
 

Mossèn Adilson Tolentino de Freitas va néixer a l’any 1980 a la ciutat de Montes Claros al nord de Minas 
Gerais, Brasil. Acabat el batxillerat al Col·legi Marista São José, en 1999, als 18 anys, començà estudis de 
Psicologia a la Universitat Federal de São João del Rei. El 2004, es va llicenciar en Psicologia i va ser 
presentat per la UFSJ en el procés selectiu del Programa de Beques d'Alt Nivell de la Unió Europea 
(ALBAN). Aprovat, va complementar els seus estudis de llicenciatura en psicologia clínica a la Universitat de 
Barcelona en 2005-2006. 
 
Estant a Barcelona, va redescobrir la seva vocació al sacerdoci a través d'un prevere català amb qui es dirigia 
espiritualment. A través d'aquest sacerdot va iniciar els seus estudis eclesiàstics el 2008 a la Facultat de 
Teologia de Catalunya. Després de finalitzar els seus estudis en Filosofia i Teologia, cursà estudis de 
llicenciatura en Teologia Dogmàtica en el període 2015-2016. 
 
En 2016, va ser ordenat sacerdot mitjançant la imposició de mans del cardenal Joan Josep Omella. En 2018 va 
ser nomenat psicòleg de l'Arxidiòcesi de Barcelona per acompanyar i discernir el casos de demandants 
d'exorcisme. En 2019 va començar una ampliació d'estudis en teologia espiritual a l'Ateneu Pontifici Regina 
Apostolorum de Roma. 
 
El 2020 va concloure una especialització en pastoral sanitària per la Universitat Ramon Llull, i en aquest 
mateix any va ser nomenat administrador parroquial de l'església de Nostra Senyora de Betlem a la Rambla de 
Barcelona i responsable de la cura pastoral dels lusoparlants de l'Arxidiòcesi de Barcelona. 



 

 
 

Parròquia de la Mare de Déu de Betlem 
 
Horari de misses: 
 
dilluns (lunes) a divendres (viernes): 11h i 20h 
 
Dissabte (sábado): 11h i 19h (Comunidad Língua Portuguesa - Port/Cast)  
 
Diumenge (domingo):  
11h (cast);  
12h (cat);  
13h (Comunidad Filipina)  
20h (Comunidad Latinoamericana) 
 
 
 


